

國立交通大學性別平等教育線上訓練課程實施辦法

National Chiao Tung University's Implementing Guidelines for the Gender Equity Education Online Training Course

106 學年度第 4 次教務會議核備(107.06.21)

Approved for Reference at the 4th Senate Meeting for Academic Year 2017-2018 on June 21, 2018

第一條 宗旨

為使本校學生具備性別平等之觀念，厚植並營造性別友善之校園環境，促進性別地位之實質平等，特訂定「性別平等教育線上訓練課程」（以下簡稱本課程）實施辦法。

Article 1 Aim

The Implementing Guidelines is prescribed in order to equip National Chiao Tung University's (NCTU) students with the awareness of gender equity, and to improve and establish a gender-friendly campus environment.

第二條 實施對象：

107 學年度(含)以後入學之所有學生。

Article 2 Targets:

All students who are enrolled in (and after) the Academic Year 2018-2019.

第三條 實施方式：

- 一、本課程為必修教育課程。
- 二、本校學生於入學第一學期至本校網路教學平台修習本課程，並通過線上測驗達及格標準。未達及格標準者，可再次於平台重做線上測驗。
- 三、本課程於學生學籍成績系統登錄方式為“通過” / “未通過”。
- 四、網路教學平台系統將定期對尚未完成課程者發出提醒通知。

Article 3 Methods of Implementation:

1. This training course is a required educational course.
2. Students shall take this course during their first semester at NCTU through the University's online learning platform. They shall pass the online test in order to pass the course. Those who fail to reach the passing standard may retake the online test on the platform.
3. The Course will be recorded in the Registration and Achievement System on a “Pass” or “Fail” basis.
4. The online learning platform will notify those who have not yet completed the course on a regular basis.

第四條 因故未能完成者，須於畢業前補修完成，始得畢業。

Article 4 Those who fail to complete the course for some reason must complete it before graduation in order to graduate.

第五條 本辦法由性別平等教育委員會訂定，經校課程委員會通過，教務會議核備後實施，修正時亦同。

Article 5 This Guidelines was stipulated by the Gender Equity Education Committee, and has been put into effect after it was approved by the Curriculum Committee. When amending the Guidelines, the same process applies.